
1 
 

 

 

NEWSLETTER NR.  3 

 

ECHIPA DE REDACTIE 

 

ELEVI:  

Rabonia Avram, XII E 

Diana Barbut, X A 

Corina Caraconcea, X A 

Vladut Dragila, X C 

Andrei Miercure, XI I 

 

 

PROFESORI:  

Corina Vint  

Mirela Marinescu 

Iulia Manicea 

Ramona Nedea 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2 
 

 

Ziua a 2 -  a concursului - Sâmbătă, 28 februarie 

 

     Ziua a început foarte devreme pentru toți participanții, la 7 fix.  Nimeni nu era însă obosit, iar 

la micul dejun  făceau ultimele pregătiri înainte de concurs ca apoi să fugă spre Colegiul 

Național de Informatică „Tudor Vianu”, locul de desfăşurare a concursului. 

 

                    

La 8:15, liceul nostru era asaltat de elevi inteligenți, deschişi provocărilor oferite de minunata 

lume a matematicii . 
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La 13:00, cea de-a doua rundă a concursului a luat sfârșit, iar concurenții se grăbeau să vorbească 

cu liderii echipelor lor sau să verifice vreo carte de matematică. 

     

La 13:30, după ce subiectele au fost discutate, în drum spre masa de prânz am reușit să vorbim 

cu doi dintre lideri: 

• Interviu cu Marco Antonio Ibarra din Mexic: 

Ghid: Bună ziua! Cum ţi s-au părut subiectele de astăzi? 
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M.A.Ibarra: Bună! Cred că subiectele au avut un nivel ridicat de dificultate, având în vedere 

faptul  că Mexic tocmai a intrat în top 20 IMO şi se află la prima participare la o competiţie de 

un aşa nivel. 

Ghid: Credeți că elevii dumneavoastră au fost pregătiți pentru această competiție? 

M.A.Ibarra: Da! De fapt, am luat doar trei dintre elevii noștri, cei pe care i-am considerat 

pregătiți. Deocamdată nu suntem pregătiţi să aducem o echipă completă de sașe oameni, dar 

vom vedea în anii următori. 

Ghid: Vă mulțumim frumos! Sperăm să vă vedem și la anul! 

• Interviu cu  Jean Louis Tu din Franța: 

Ghid: Bună ziua! Cum a fost nivelul de dificultate al problemelor? 

Jean Louis Tu:  Considerăm că în prima zi prima problemă a fost destul de ușoară pentru toată 

lumea, a doua însă a fost mai grea. Majoritatea elevilor noștri nu au rezolvat a doua problemă 

și nimeni nu a rezolvat-o pe a treia. În a doua zi, prima problemă a fost puțin mai grea, însă nu 

extraordinar de dificilă.  A doua problemă a fost mai dificilă,dar  abordabilă pe când cea de-a 

treia a fost foarte complicată.  

Ghid: Credeți că au făcut bine? Speră la vreo medalie? 

Jean Louis Tu: Sperăm să câştigăm o medalie de argint şi câteva de bronz. 

După masa de prânz, toată lumea a avut timp liber. Unele echipe au fost să joace billiard (echipa 

Rusiei și cea a Marii Britanii), în timp ce altele au fost pur și simplu să se plimbe. 

               

 Am vorbit apoi cu echipa Ungariei: 

Ghid: Cum a fost concursul? Cum vi s-au părut problemele? 

Kada Williams: Cred că am făcut atât cât m-am așteptat, poate chiar puțin mai bine. 
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Mark Di Giovanni: Aș fi putut să fiu mai bun, dar sunt destul de fericit și așa. 

Ghid: Cum a fost organizarea? 

Mark Di Giovanni: Mi-a plăcut foarte mult. Nu au fost prea multe întârzieri. Mă așteptam să fie 

câteva, dar nu au fost. Nu mă așteptam să fie / Am fost surprins că au fost aşa așa de mulți ghizi 

și așa de tineri, dar asta a fost o experiență pozitivă. 

Ghid: V-au plăcut activitățile? 

Kada Williams: Cred că nu ne-am împrietenit cu celelalte echipe. Așa că aș vrea să le cunosc 

mai bine, dacă am ocazia. 

La 8:30, am ajuns la “Banchetul de adio”. Elevii erau foarte încântați de mâncare și tot întrebau 

despre cântecele pe care nu le recunoșteau și dacă erau sau nu românești. 
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Cred că această zi a fost o experiență minunată pentru toată lumea!  

 

 


